
                              Vysoká škola technická a ekonomická                  
                                  v Českých Budějovicích 

                                     Okružní 10, 370 01 České Budějovice 
 
 
 
 
 

 
Zápis z 8. zasedání (mimořádného)  

Akademického senátu VŠTE ze dne 30. června 2008 
 
Přítomni:    
Ing. Petra Bednářová, Ph.D., Ing. Zdeněk Raab, prof. Ing. Jan Váchal, CSc., RNDr. Vladimír 
Kostka,  Mgr. Věra Kurcová,  RNDr. Jana  Krejsová, Mgr. Michaela Petrová, Lenka 
Dvořáková, Eva Pšikalová 
   
Nepřítomni:   
Vojtěch Stehel, Michal Štěrba 
 
Hosté:   
Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. – rektor VŠTE 
Ing. Petr Havel – kvestor VŠTE 
 
Zasedání Akademického senátu se zúčastnilo 9 členů. Akademický senát VŠTE byl 
usnášeníschopný. 
Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla Ing. Petra Bednářová, Ph.D., zápis provedla Ing. 
Šárka Márová. 
 
 
Program: 

1. Schválení transformace laboratoří VŠTE na technologický park a vypsání výběrového 
řízení na ředitele (zřízení nové součásti VŠTE se statutem vysokoškolského ústavu). 

2. Změna Statutu VŠTE. 
3. Různé: 

(a) Změny v pronájmech a užívání areálu VŠTE.(informace) 
(b) Investiční záměry VŠTE a způsob jejich financování.(informace) 
(c) 1. zasedání Správní rady VŠTE. 
(d) Vnitřní norma – Organizace pracovních cest a výplata cestovních náhrad. 
(e) Vnitřní norma – Projektová činnost na VŠTE. 
(f) Vnitřní norma – Návrh nových kritérií pro hodnocení pedagogických a 

tvůrčích činností akademických pracovníků VŠTE. 
(g) Písemné připomínky senátora Vojtěcha Stehela. 
(h) Ukončení členství Mgr. Michaely Petrové v AS VŠTE. 

 
 
 
 
 
 
 



ad. 1) Schválení transformace laboratoří VŠTE na technologický park a vypsání 
výběrového řízení na ředitele (zřízení nové součásti VŠTE se statutem vysokoškolského 
ústavu). 
 
Návrh: 
Zřízení nové součásti VŠTE – Technologický park se statutem vysokoškolského ústavu. 
 
Návrh předkládá:  
Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. – rektor VŠTE  
 
Důvodová zpráva k návrhu:  
Rektor VŠTE Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. seznámil členy senátu se záměry zřídit novou 
součást vysoké školy – Technologický park. Technologický park jako součást plánované 
koncepce VTP VŠTE bude zřízen jako pracoviště se statutem vysokoškolského ústavu. 
V Čele bude ředitel Technologického parku (bude ustaven na základě výběrového řízení).                  
U Technologického parku, stejně jako u Ústavu celoživotního vzdělávání, bude zřízena 
Akademická rada, jejíž členové budou zároveň členy AR VŠTE.  
 
Diskuse: 
prof. Ing. Jan Váchal, CSc.  
Důvody proč ano:  

• v letech 2009-2013 transformace hodnocení VaV,  
• vyšší prestiž školy,  
• vyšší tlak na realizaci činností v oblasti VaV, 
• možnost získání finančních prostředků k podpoře činnosti hlavní.  

 
Hlasování: 
PRO:  9 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení AS: 
AS VŠTE rozhodl na návrh rektora v souladu s § 9 odst. 1. písm. a) o zřízení nové 
součásti VŠTE – Technologický park se statutem vysokoškolského ústavu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ad. 2) Změna Statutu VŠTE. 
 
Návrh: 
Schválení změny Statutu VŠTE. 
 
Návrh předkládá:  
Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. – rektor VŠTE  
 
Důvodová zpráva k návrhu:  
Rektor VŠTE Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. seznámil členy senátu se zásadními změnami ve 
vnitřním předpisu – Etický kodex, Statut hostujícího profesora.  
 
Diskuse: 
Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 
čl. 20 odst. 1 zní: „ Akademické insignie VŠTE jsou řetěz a žezlo. Akademické insignie jsou 
oprávněni užívat při slavnostních příležitostech rektor, prorektoři, předseda akademického 
senátu a po dobu akademického obřadu i pedel“. 
 
Hlasování: 
PRO:  9 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení AS: 
AS VŠTE schválil na návrh rektora v souladu s § 9 odst. 1. písm. b) novelu Statutu 
VŠTE v upraveném znění. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ad. 3) Různé. 
 

a) Změny v pronájmech a užívání areálu VŠTE.(informace) 
 
Ing. Petr Havel   
Změny v pronájmech – od září nové učebny D13, D9, D17, D18. Ubytování VŠTE bude 
sjednoceno do 4-6 patra. Část ubytovacích kapacit bude uvolněna na kanceláře.  
 
Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. 
Podařilo se zajistit výukovou prostoru pro přednášky s kapacitou do 150 studentů.                       
Pronájem od ISŠ Stavební České Budějovice, Nerudova ul. (2 dni v týdnu). Bude  vyčleněn 
THP pracovník pro tento prostor jako servis pro akademické pracovníky. Areál Bellisu 
nebude zatím s výjimkou laboratoří využíván k výuce. 
 

b) Investiční záměry VŠTE a způsob jejich financování.(informace) 
 
RNDr. Vladimír Kostka 
Důvodem pro investice do areálu VŠTE je především zvýšení kapacity výukových prostor 
s orientací do jednoho místa. Pro akademický rok 2008/2009 bude studovat cca 600 studentů, 
od akademického roku 2009/2010 další problémy s výukovými kapacitami (pravděpodobné 
uvolnění pavilonu A - dosud využívá SŠOSP a VOŠ), od roku 2010 nebudou prostory pro 
výuku, pokud nedojde k nalezení nových prostorových možností, resp. realizaci investic. 
6 okruhů investičních záměrů: 

• Oprava a odstranění havarijních stavů – 25 mil. Kč 
• Zlepšování stávajícího stavu (výtah z vně budovy D, studentský klub, výměna oken, 

zateplování, energetický systém objektu, rozvody elektriky, atd.) – 75 mil. Kč 
• Nákup pozemků pro rozvoj VŠTE – 13 mil. Kč 
• Výstavba VTP VŠTE (technologický park, podnikatelský inkubátor a centrum pro 

transfer technologií) včetně energobloku (100 m2 ploch) – 300 mil. Kč  
• Pavilon technických oborů (cca 600 nových míst pro studenty) – 350 mil. Kč  
• Centrum aplikovaného výzkumu (zbourání pavilonů A a B) – 250 mil. KČ  (600 

výukových míst pro studenty, zázemí pro konference). 
Zdroje: 
155 mil. ze SR, 885 mil. z OP, VaVpi.  
 

c) 1. zasedání Správní rady VŠTE. 
Formální zasedání, volba předsedy a místopředsedy, určení délky mandátů členů. Blíže zápis 
ze zasedání správní rady (bude uveřejněn na webových stránkách). Další zasedání správní 
rady 10. října 2008 – vyjádření k Aktualizaci dlouhodobého záměru pro rok 2009, vyjádření       
k rozpočtu VŠTE pro rok 2009.  
 

d) Vnit řní norma – Organizace pracovních cest a výplata cestovních náhrad. 
 
prof. Ing. Jan Váchal, CSc.   
Návrh zvážit referenční zkoušky.  
 

e) Vnit řní norma – Projektová činnost na VŠTE. 
 
Bez připomínek. 

 



f) Vnit řní norma – Návrh nových kritérií pro hodnocení pedagogických a tvůrčích 
činností akademických pracovníků VŠTE. 

 
Mgr. Věra Kurcová 
Ohodnocení tvůrčích aktivit v oblasti společenských  a technických disciplín. (postup dle 
platné metodiky hodnocení VaV). 
 
RNDr. Jana Krejsová 
Stanovit obecný vzorec na metodiku stanovení odpracované doby. 
Ohodnocení laboratorní a terénní cvičení – posuzováno jako 1týdenní aktivita = projektový 
týden) 
Členství v AS VŠTE. Návrh vyššího ohodnocení.  
Zvážení ohodnocení rozšiřování kvalifikace.  
 
Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 
Je ohodnocení citace správné? Mělo by být vyšší než odborný článek. 
Zvážit variantu - Mezinárodní konference s prezentací v českým jazykem.  
Zvážení ohodnocení projektů podle výše grantu. 
 

g) Písemné připomínky senátora Vojtěcha Stehela. 
 
Budou projednány za jeho účasti. 
 

h) Ukončení členství Mgr. Michaely Petrové v AS VŠTE. 
 
Ke dní 30. 6. 2008 skončil mandát senátorky Mgr. Michaely Petrové. V souladu s Volebním 
jednacím řádem Akademického senátu VŠTE její místo obsadí náhradník vzešlý z voleb do 
akademického senátu VŠTE. Možnými náhradníky jsou: Mgr. Jitka Ryndová, Ing. Ludmila 
Opekarová, Ph.D. Vzhledem k shodnému počtu hlasů získaných při volbách u obou 
náhradníků, předsedkyně AS Ing. Petra Bednářová, Ph.D. vylosovala nového člena AS VŠTE. 
Stala se jí Ing. Ludmila Opekarová, Ph.D. Předsedkyně AS osloví Ing. Ludmilu Opekarovou, 
Ph.D. ve věci členství v AS VŠTE. 
 

  
    

  
  
Ověřil(a): Ing. Petra Bednářová, Ph.D., v.r.     

Ing. Zdeněk Raab, v.r. 
Eva Pšikalová , v.r. 

 
 
 
 
 
V Českých Budějovicích dne 1. července 2008. 
 
Zapsala: Ing. Šárka Márová 


